
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s Överstyrelse 22/2/55.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, E. Karlsson, Liliequist 
samt under §§ 5-15 Nordlund.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och Övergick till en 

rapport om Skidspelens Nässjö-avdelning.
§ 2.

Av den preliminära redovisning, som Hubert Pettersson i 
Nässjö föredragit, framgick att Djurgården kunde beräknas få er
sätta medarrangören med c:a kr, 600:- genom att bl.a. Nässjö stad 
debiterat SS-arrangörerna för div. oberäknade utgiftsposter. Upp
drogs åt Rinman och Norén att i PM notera till synes oskäliga eller 
för höga utgifter och debiteringar att föreläggas ÖS vid kommande 
sammanträde.

På sekreterarens förslag beslöts att i ett meddelande via 
TT till dagspressen lämna en preliminär rapport om det ekonomiska 
utbytet av Skidspelen för att dymedelst bringa till allmänhetens 
kännedom att inte ens ett i vanliga fall så pålitligt kassaföretag 
som denna tävling lämnat något egentligt Överskott.

§ 3.
Diskuterades tidpunkten för årsmötet den 11/3. Förordade 

sekr. traditionens bevarande med kl. 19.30 som tidpunkt, men be
slöt sammanträdet fastställa kl. 19.00. (Se även § 12)

Då enligt stadgarna årsmötet skall äga rum på ett senare 
datum än den 12 mars, da denna dag är söndag eller lördag, beslöts 
att i annat sammanhang åstadkomma en stadgeändring på denna punkt 
på så sätt att även ett tidigare datum kan accepteras.

§
Bestämdes att årsmötet skall utlysas med annonser i dags

pressen, morgontidningarna, den 27/2 1955.

§ 5.
Infunno sig dels Nordlund dels HÖglund/NystrÖm, de senare 

från bandysektionsstyrelsen med en anhållan om tilläggsanslag på 
kr. 3.300:-, varav kr. 500:- för dagen var mest angeläget bidrag 
som avsett för en avslutningsfest för A-laget. I fråga om anslaget 
i Övrigt ansågs en noggrannare specifikation behövlig och beslöts 
därför att ånyo dryfta ärendet, da sektionskassören kunde närvara. 
Sedan bandyrepresentanterna lämnat sammanträdet, beslöts att an
slå kr. 500:- för begärt ändamål men med betonande av att sektions
styrelsen måste försöka begränsa omkostnaderna för avslutnings
festen i mesta möjliga mån.

§ 6.
Från damsektionen infann sig ordf. Anna Dettner med klagomål 

mot handbollssektionens dåliga kontakt med d-sektionen, bl.a. i 
samband med beviljande av idrottsmaterial från Handbollförbundet. 
Diskuterades ett förslag att kallelser etc. till handbollsmatcher 
för damerna skulle begäras gå direkt till d-sektionen. För att 
samordna intressena uttalade sig ÖS-sammanträdet för önskvärdheten 
av att samme ÖS-ledamot var kontaktman för såväl handboll som 
damsektionen.

Beslöts att ta upp dessa angelägenheter vid ett sammanträde 
med handbollssektionens ledare.



forts. prot. ÖS 22/2/55.

§ 7.
Meddelade Anna Dettner att finalen i dambandyserien äger 

rum sönd. 27/2 kl. 8.15 mot Göta i Vasaparken. Utlovade Nord
land att infinna sig i god tid före avslag och sedan följa 
matchen i detalj för att vid kommande ÖS-möte kunna avge en ut
tömmande rapport.

§ 8.
Diskuterades med Höglund diverse terasseringsarrangemang i 

Hammarbybacken och en ekonomisk uppgörelse med Fredells Bräd
gårdsbolag för trävaruleveranser till läktarbygget. Höglund 
skall återkomma med närmare rapporter.

§ 9.
Med anledning av en Gerh. Carlsson i boxningssektionen till

delad sträng varning för påstådd överlåtelse av funktionärskort 
beslöts tillskriva Svenska Boxningsförbundet med bifogande av 
intyg, i vilket förseelsen bestreds. I skrivelsen skulle fram
hållas överstyrelsens förvåning Över att förbundet ännu en 
gång vidtagit disciplinär åtgärd mot en DIF-medlem utan att ha 
gett denne tillfälle att försvara sin sak.

§ 10.
Rapport från orienteringssektionens årsmöte av Norén 

och Eckerbrant.
§ 11.

Meddelades att priset pä supen i samband med föreningens års
möte den 11/3 beräknades bli kr. 10:40. Uppdrogs åt Norén att 
försöka dels pressa priset dels erhålla bättre kvalitet på mat
hållningen.

§ 12.
Beslöts frångå tidigare beslut att börja årsmötet kl, 19.00 

och ändra tiden till kl. 19.30. Fastställdes att ÖS träffas vid 
den traditionella matbiten före årsmötet kl. 17.00. Utsågs 
Nordlund att i den ordinarie klubbmästarens frånvaro vid års
mötet svara för behövliga arrangemang. Beslöts att vid årsmötes
supén inbjuda Nocke Nordenskjöld, Sven Larson och ÖS-ledamöterna 
till fritt festdeltagande.

§ 13.
Fastställdes att följande skulle erhålla föreningens heders

märke: Lill-Lulle Gösta Johansson och Evan Pettersson
och följande föreningens förtjänstdiplom: Axel Öberg, Bertil 

Anér
samt att övriga förslag skulle diskuteras vid kommande smtr.

§ 14.
Beslöts att tilldela ishockeylagets aktiva spelare och dess 

styrelse jämte ÖS ett foto i glas och ram och med textad adress 
av det lag som hemförde årets SM. Utdelning skall ske vid sek
tionens årsträff den 29/5/55.

§ 15.
Avslutades sammanträdet.


